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هادي ساعي به عضويت هيئت اجرايي اتحاديه 
تكواندوی آس�يا درآمد. انتخاب�ات اتحاديه 
تكوان�دوی آس�يا در مالزي برگ�زار و رئيس 
فدراس�يون ايران به عنوان يك�ي از اعضاي 
هيئت اجرايي اين اتحاديه انتخاب شد. اين 
در حالي است كه هم ساعي و هم محمدرضا 
پولادگ�ر ب�راي احراز پس�ت  نايب رئيس�ي 
آس�يا ثبت نام كرده بودند، ول�ي هر دو پيش 
از ش�روع مجمع انتخاباتي انص�راف دادند. 

      
سانگ جين  كيم بعد از آنكه با 33 رأي در هتل 
شرايتون شهر كوچينگ، رئيس جديد اتحاديه 
آسيا شد، هادي ساعي و اصغر رحيمي را به عنوان 
رئيس و مدير اجرايي آكادمي تكواندوی آس��يا 
انتخاب كرد. ارائه طرح چهار ساله براي پيشرفت 
تكواندوی قاره كهن، رئيس كره اي را بر آن داشت 

تا اين مسئوليت را به نمايندگان ايران بسپارد. 
    انصراف هدفمند

بيش��تر از آنكه همه نگاه ها به انتخابات اتحاديه 
تكواندوی آس��يا باش��د، بس��ياري حواس شان 
به انصراف لحظ��ه آخر پولادگر، رئيس س��ابق 
فدراس��يون از پس��ت نايب رئيس��ي ق��اره بود. 
درحالي كه هادي س��اعي نيز همزمان براي اين 

پست نامزد شده بود. 
البته رئيس فدراسيون تكواندو نيز با مشورت هايي 
كه گرفته بود از نامزدي نايب رئيس��ي اتحاديه 
منصرف ش��د و ترجيح داد ب��ه عضويت هيئت 
اجرايي درآيد. هادي س��اعي ش��رايط برگزاري 
انتخابات اخير را تش��ريح ك��رده و موفقيت در 
آن را كاري پيچي��ده خوانده اس��ت: »انتخابات 
در فدراس��يون هاي جهاني و آس��يايي يك كار 
پيچيده است كه نياز به تعامل و رايزني گسترده 
دارد. ما از چند ماه قبل كار را آغاز كرديم. ابتدا 
قرار بود براي پس��ت رياست نامزد شوم كه پس 
از جلسه حضوري با رئيس فدراسيون جهاني و 
مش��ورت با ايش��ان، تصميم بر آن شد كه براي 
نايب رئيس��ي وارد عرصه انتخابات آس��يا شوم. 
طي ماه هاي گذش��ته به همراه رحيمي تلاش 
زيادي براي تحقق اين هدف داش��تيم. ما دائم 
برنامه ترسيم شده را دنبال می كرديم و ارتباطي 
مس��تمر با رؤس��اي فدراس��يون ها و مسئولان 
اتحاديه تكواندوی آسيا داش��تيم. ضمن اينكه 
در اين دوره فق��ط رأي گيري براي رئيس، نواب 
رئيس و اعضاي هيئت اجرايي انجام ش��د. پس 
از رايزني هاي گس��ترده اي كه صورت گرفت، با 
مس��ئولاني كه از شانس بيش��تري براي كسب 
كرسي رياس��ت برخوردار بودند، تعامل كرديم. 
رئيس اتحاديه تكواندوی آسيا عضويت در هيئت 
اجرايي را به بن��ده قول داد و من هم بر اس��اس 
توافق ص��ورت گرفت��ه از حض��ور در انتخابات 

انصراف دادم.«

   برنامه ريزي براي پيشرفت 
هادي ساعي كه خود يكي از قهرمانان المپيك 
بوده، س��رمايه گذاري روي آكادمي تكواندوی 
آسيا را اقدامي مثبت ارزيابي كرده است: »اين 
يك مركز علمي و فني بسيار مهم براي اتحاديه 
آسياست كه براي پيشرفت و گسترش تكواندو، 
به ويژه در كش��ورهايي كه با س��طح يك آس��يا 
فاصله دارن��د، برنامه ريزي خواه��د كرد. پيش 
از اي��ن طرحي را ب��ه اتحاديه آس��يا ارائه كرده 
بوديم كه م��ورد توجه ق��رار گرفت. »س��انگ 
جين كيم« هم ق��رار بود اين مس��ئوليت را به 
دو نماينده از كشورهاي مختلف بدهد كه پس 
از رايزني با ايش��ان در نهايت مسئوليت برعهده 
من و رحيمي گذاشته شد. بدون شك به زودي 
ثمرات مسئوليت هايي را كه در اين انتخابات به 
نمايندگان كش��ورمان واگذار شد در تكواندوی 
ايران خواهيم ديد. نكته اي ك��ه براي ما خيلي 
اهميت دارد، تعام��ل نزديك ب��ا رئيس جديد 
اتحاديه تكواندوی آسياس��ت كه باعث مي شود 
اهداف ما در انتخابات محقق شود و در آينده هم 
بتوانيم نمايندگان بيشتري را براي عضويت در 

كميته هاي مختلف معرفي كنيم.«
   پولادگر نظرش عوض شد!

رئيس فدراس��يون از عل��ت انص��راف پولادگر 
بي اطلاع است: »از تصميم ايشان اطلاع نداشتم. 
در بدو ورود به مالزي و در فرودگاه »كوچينگ« 
ملاقات كوتاهي با پولادگر داشتم و از برنامه خود 
براي انصراف از حضور در انتخابات نايب رئيسي 
صحبت كردم. ايشان هم اعلام كرد در انتخابات 
حضور پيدا مي كند. اينكه چ��ه اتفاقي افتاد كه 

تصميمش تغيير كرد در جريان نيستم.«
   برنامه هاي استراتژيك

اصغر رحيمي رويكرد اتحاديه آس��يا را عاملي 
براي توسعه كاراته خواند. مدير اجرايي آكادمي 
تكواندوی آس��يا با اش��اره به رويكرد اين نهاد 
اظهار داشت: »همانطور كه كش��ورها براي به 
دس��ت آوردن جايگاه و كرسي هاي بين المللي 
با هم رقابت دارن��د، اتحاديه هاي ق��اره اي نيز 
با هم در توس��عه تكواندو در ق��اره خود رقابت 
دارند. حتي نتاي��ج بازي هاي المپيك در توزيع 
طلاها خيلي مهم است يا در مسابقات قهرماني 
جهان توزي��ع مدال ها و جاي��گاه تيم هاي اول 

تا پنجم اهميت وي��ژه اي دارد. اين موضوع در 
رويكرد تيم مديريتي جديد اتحاديه آس��يا كه 
نف��رات جوان تري مس��ئوليت گرفتند و برخي 
از نفرات قبلي هم تكرار شدند، سياست گذاري 
جديد تأثيرگذار اس��ت و ما از شش ماه گذشته 
در جريان موضوع قرار گرفتيم و در گفت وگو با 
نمايندگان ساير كشورها به اين نتيجه رسيديم 
كه بايد در تكواندوی آسيا شاهد اتفاقات جديد 
و اساسي باش��يم. آكادمي علمي آسيا مي تواند 
خيلي مؤثر باش��د و نقش آفريني كن��د. برنامه 
اس��تراتژيكي كه قبلًا داده بوديم، بسيار مورد 
توجه مس��ئولان جديد ق��رار گرفته اس��ت. بر 
همين اساس برنامه خود را براي اين آكادمي با 
كيفيت به مراتب بالاتري براي توسعه تكواندو 
آس��يا ارائه خواهيم داد. البته اين بستگي دارد 
كه روی اي��ن برنامه چقدر جدي باش��ند، ولي 
ما آمادگي داريم كار را با جدي��ت پيش ببريم 
و يك كار اثر گذار را ب��راي تكواندوی قاره كهن 
انجام دهيم و اينكه براي سال هاي آينده بتوانيم 
به واسطه آن ش��رايط تكواندوی ايران و آسيا را 

بهبود ببخشيم.«

مسئوليت هاي جديد ايراني ها در اتحاديه آسيا
بهزوديثمراتپستهايقارهايرادرتكواندوميبينيد

 به نظر مي رسد كار بارسا و دروازه بان آلماني اش روز به روز پيچيده تر مي شود. بنا بر قوانين لاليگا اگر 
بازيكني بيش از چهار ماه مصدوم باشد، باش��گاه مي تواند براي جبران جاي خالي او اقدام به جذب 
بازيكن كند. همين قانون ظاهراً به مذاق مارك آندره ترشتگن، دروازه بان آلماني بارسا خوش نيامده 
و او را كه مدت هاست درگير مصدوميت از ناحيه كمر است وادار كرده تا به گونه اي اطلاعات غلط در 

مورد مصدوميت و زمان بازگشتش به ميدان بدهد.
ترشتگن مدعي شده زمان بازگشتش به ميدان بيشتر از سه ماه طول نمی كشد، اما پزشكان لاليگا با 

بررسي دقيق وضعيت او اعلام كرده اند كه حداقل او چهار تا پنج ماه قادر به بازي نخواهد بود. 
بعد از بيانيه دروازه بان آلماني، يك عضو معتمد كميته پزش��كي  لاليگا ب��ه راديو كاتالونيا گفت كه 
ترشتگن درست نمي گويد و او  چهار تا پنج ماه قادر به بازگشت نخواهد بود.   آردوول در ادامه گفت 
كه با توجه به مدارك پزشكي   موجود در پرونده ترشتگن بعيد مي داند اين دروازه بان  آلماني كمتر از 
چهار تا پنج ماه به دوران نقاهت نياز داشته باشد.  اين پزشك معتمد لاليگا تأكيد كرده تا اين لحظه 
درخواستي از  بارسلونا براي استفاده از قانون مصدوميت چهار ماهه ترشتگن به  كميسيون پزشكي 
ارسال نشده است. او عنوان كرده اگر  چنين درخواستي به كميسيون برسد پزشكان اين كميسيون 
بعد  از بررس��ي دقيق همه مدارك پزش��كی،  نظر نهايي خود را  اعلام خواهند ك��رد. در صورتي كه 
كميسيون پزشكي لاليگا تأييد كند ترشتگن  دست كم چهار ماه قادر به بازي نخواهد بود، يك سهميه 

به  سهميه جذب بازيكن بارسا در نقل و انتقالات اضافه خواهد  شد. 
موضوع حساس ديگر در اين مورد بحث حقوق ترشتگن و اختصاص بخشي از آن براي جذب بازيكن 
جديد اس��ت. لاليگا تنها زماني به بارسلونا اجازه مي دهد بخشي از دس��تمزد ترشتگن را براي ثبت 
قرارداد بازيكن جديد استفاده كند كه مصدوميت او جدي ارزيابي شود و حداقل چهار ماه از ميادين 
دور باشد. با وجود اعلام  ترشتگن در شبكه هاي اجتماعي، كميته پزشكي لاليگا بايد تصميم نهايي 
را بگيرد. حالا دكتر پرو لوييس ريپول، پزشك مش��هور در برنامه ال لارگوئرو می گويد: »اميدوارم 
همكارانم كه آنها را مي شناسم و اگر اجازه بدهيد نامي از آنها نبرم، در اين زمينه فريب نخورند. آنها 
همان چيزي را خواهند گفت كه لازم اس��ت بگويند. آنها مي دانند كه اين موضوع به بارس��ا آسيب 
مي زند، اما اين اتفاق بر الچه، رئال سوسيداد و ساير تيم ها هم تأثير مي گذارد. اينكه آيا بارسا مي تواند 
بازيكن ثبت كند يا نه، روي فوتبال ملي تأثير مي گذارد. اين موضوع بسيار جالب است. حقوق يك فرد 
براي محرمانه ماندن اطلاعات پزشكي اش كجا پايان مي يابد و حقوق ديگران از كجا آغاز مي شود؟ 
تا چه حد مي توان اطلاعاتي را كه بر اشخاص ثالث تأثير دارد، كنترل كرد؟ تصور كنيد فوتباليستي 
بگويد سه هفته در دوران نقاهت خواهد بود، اما بعد شرايط پيچيده شود و به شش هفته برسد. فايده 

اين اعلام زودهنگام چيست؟!«
دكتر ريپول همچنين ارزيابي اش را از تشخيص وضعيت ترشتگن ارائه داد و گفت: »لاليگا شرايط اين 
بازيكن را ارزيابي كرده، مدارك را بررسي و حكم را صادر مي كند، اما نمي تواند اينقدر دقيق پيش  بيني 
كند. دومين عمل جراحي ستون فقرات در اين بازه زماني، آن هم براي يك دروازه بان به اين زودي 
بهبود نمي يابد. سه ماه زمان بسيار فشرده اي است و فكر مي كنم زمانبندي اين اعلاميه، اگر بازيكن 

و تيمش اجازه دهند، درست نبوده، چون مي تواند بد تفسير شود.«

مصدوميت ترشتگن از ادعاي 3 ماهه تا واقعيت 5 ماهه

اتهام بزرگ به گلر آلماني

دنيا حيدري

نشست هم انديشي دبيران 
كل كميته ملي المپيك

دكتر مهدي علي نژاد با تعدادي از دبيران كل سابق كميته ملي المپيك 
نشست هم انديشي برگزار كرد.

در اين نشست كه با حضور علي كفاشيان، دكتر سيدنصرالله سجادي، 
دكتر سيدمناف هاشمي و سيدامير حسيني برگزار شد، دكتر مهدي 
علي نژاد توضيحاتي درباره برنامه هاي كميته ملي المپيك ارائه كرد و 

اعضاي حاضر نيز نقطه نظراتشان را عنوان كردند. 
هر كدام از اين مدي��ران با تجرب��ه ورزش نكاتي را درباره س��ال هاي 
حضورشان در اين سمت مطرح كردند. نشست هاي هم انديشي از اين 
دست با دبيران كل سابق كميته و همچنين مديراني كه سال ها تجربه 
حضور در ورزش را دارند با هدف بهره من��دي از تجربيات اين مديران 
و استفاده از نقطه نظرات آنها در پيش��برد اهداف كميته ملي المپيك 
برگزار و به ط��ور مرتب در برنام��ه دبيركل قرار گرفته اس��ت. گفتني 
است، سيدنصرالله سجادي طي سال هاي ۱3۷۱ الي ۱3۷۵، سيدامير 
حسيني طي سال هاي ۱3۷۵ الي ۱3۷۹، علي كفاشيان طي سال هاي 
۱3۸3 الي ۱3۸۷ و سيدمناف هاشمي طي سال هاي ۱۴۰۱ الي ۱۴۰3 

مسئوليت دبيركلي كميته ملي المپيك را برعهده داشتند. 

چرخه انتخابي تيم ملي بايد اصلاح شود
بچه هاي كش��تي فرنگي ما در مسابقات 
قهرماني جهان شانس قهرماني دارند، اما 
چرخه انتخابي اين تيم بايد اصلاح شود، 
چون كشتي گيران را فرسوده كرده است. 
درخصوص چرخه انتخابي همواره انتقاد 
داشته ام، نه فقط در كشتي فرنگي، بلكه 
درباره كش��تي آزاد هم اگرچه تخصص 
من نيست، اما در مجموع معتقدم چرخه 
بايد روش��ن، دقيق و منصفانه باشد. در 
حال حاض��ر برخي كش��تي گيران براي 
رسيدن به دوبنده تيم ملي آنقدر تحت فشار قرار مي گيرند كه فرسوده 
مي شوند. دائم بايد در مسابقات مختلف وزن كشي كنند و عملكرد نشان 
دهند و در نهايت يك اشتباه آنها را از گردونه خارج مي كند. مثلًا دانيال 
سهرابي در چندين مسابقه خودش را محك زد تا بالاخره كادر فني را 
متقاعد كرد. البته اين روند براي تيم ملي لازم اس��ت، اما وقتي از يك 
كشتي گير در مدت كوتاه اين  همه كار كشيده مي شود، احتمال آسيب 
و افت عملكردش بالا مي رود. بايد به كشتي گير فرصت آماده سازي داده 
شود، نه اينكه دائم از او بخواهيم در تورنمنت هاي سنگيني حاضر شود. 
در نهايت هم اگر ناكام شد، س��ريع از دور حذفش مي كنيم. بايد مانند 
سال هاي گذشته، انتخابي ها در يك بازه مشخص و با چند كشتي رودررو 
برگزار و نفر اول مشخص شود. اينكه از امريكا يا روسيه الگوبرداري كنيم 
بدون توجه به شرايط داخلي مان، روش درستي نيست. اميدوارم بعد از 
مسابقات جهاني امسال اگر تيم ما قهرمان شد، بنشينيم و يك چرخه 
شفاف و سالم طراحي كنيم تا كشتي گيران نخبه مان فرسوده نشوند. با 
وجود اين فكر مي كنم امسال شرايط بسيار خوبي داريم و خوشبختانه 

پتانسيل بالايي در تيم وجود دارد.

لزوم تعامل كميته ملي المپيك و وزارت امور خارجه

 ظرفيت ورزش 
در خدمت ديپلماسي

پس از ديدار رئيس كميته ملي المپيك با دكتر عباس عراقچي، وزير امور 
خارجه كشورمان در راس��تاي افزايش بهره مندي از ظرفيت هاي ورزش 
درحوزه سياست خارجي، نشست هم انديشي مشتركي با حضور محمود 
خسروي وفا، رئيس كميته ملي المپيك با جمعي از مديران ارشد وزارت 
امور خارجه و سفراي كشورمان كه عازم محل مأموريت  خود در كشورهاي 

ديگر بودند در كميته ملي المپيك برگزار شد. 
 در ابتداي نشست محمود خسروي وفا، رئيس كميته ملي المپيك ضمن 
خير مقدم و تشكر از حمايت هاي وزارت امور خارجه و سفارتخانه هاي 
ايران در كش��ورهاي مختلف از تيم هاي اعزامي به رويداد هاي مختلف 
بين المللي به نقش وزارت امور خارجه و نمايندگي ها و سفارتخانه هاي 
جمهوري اسلامي ايران در ساير كشورها درحمايت از تيم هاي ورزشي 
اعزامي در عرصه هاي بين المللي پرداخت و بر ظرفيت هاي ناش��ناخته 
حوزه ورزش در پيشبرد ديپلماسي عمومي كشور تأكيد و عنوان داشت 
هنوز دربس��ياري از زمينه ها اين ظرفيت، مغفول مانده اس��ت.  رئيس 
كميته ملي المپيك ادامه داد: »ورزش نقش بسزايي در افزايش تعاملات 
و ارتباطات ميان كشورها داردو كميته هاي ملي المپيك كشورها، جايگاه 
مهمي در اين زمين��ه دارند، چراكه با برگ��زاري رويدادهاي بين المللي 
ورزشي همچون بازي هاي المپيك، آسيايي و جهاني شاهديم كه مقامات 
ارشد كشورها در افتتاحيه آن حضور دارند كه اين امر جداي از افزايش 
روحيه ورزشكاران باعث افزايش دوستي و تعاملات ميان كشورها می شود 
و شايسته است سفارتخانه ها نيزبه استفاده از اين ظرفيت ها توجه داشته 

باشند و ما نيز براي هر گونه همكاري در اين زمينه آماده ايم.«
 درادام��ه ارتباطات فعلي كميته مل��ي المپيك و و زارت ام��ور خارجه با 
كش��ورهاي مختلف مورد بحث و گفت وگو قرار گرفت و مقرر ش��د يك 
نسخه از تفاهمنامه هاي منعقده في مابين كميته ملي المپيك كشورمان 
با كميته هاي المپيك كش��ورهايي كه به امضا رسيده است در اختيار هر 
يك از سفرا قرار گيرد تا در جهت تقويت روابط ديپلماسي بين دو كشور و 

تعريف طرح هاي مشترك مورد بهره برداري قرار گيرد.

ماجدي صورت مسئله را پاک كرد
مرحوم گل آقا ضرب المثل جالبی داشت كه اين روزها گويا مسئولان 

هيئت فوتبال استان تهران آن را سرلوحه خود قرار داده اند. 
گل آقا می گفت هرگاه از حل مس��ئله اي عاجز  ماندي��د، مي توانيد براي 
رهايي از آن، صورت مسئله را پاك كنيد؛ دقيقاً همان كاري كه سال هاست 
مسئولان در فوتبال ايران انجام مي دهند و حالا ميرشاد ماجدي، رئيس 
هيئت فوتبال استان تهران هم با اضافه شدن به جمع آنها، در همان مسير 
گام برداشته است، به طوري كه صراحتاً مي گويد تعداد زياد مسابقات باعث 
مي شد از هفته بيستم به بعد اتفاقات غيرفوتبالي در مسابقات رخ دهد، به 
همين دليل امسال با استفاده از فرمولي جديد و متفاوت،  مسابقات را از 3۰ 

هفته به ۲۲ هفته كاهش داديم. 
در واقع كاه��ش زم��ان مس��ابقات بهترين راه��كاري بوده ك��ه آقايان 
مي توانس��تند براي مقابله با اتفاقات غيرفوتبالي كه از هفته بيس��تم  به 
بعد خود را نش��ان می دهد، بگيرند. البته ماجدي سعي دارد مشكلات را 
تنها به شرايط آب و هوايي )آلودگي، گرما و سرما در تابستان و زمستان( 
و همچنين نداش��تن زمين اس��تاندارد و داور تهراني خلاصه كند، اما با 
توجه به تأكيدي كه در اهميت نظارت بر مس��ابقات دارد، پرواضح است 
كه بزرگ ترين معضل او و دوستانش در اداره رقابت هاي رده هاي مختلف 
پايه هاي تهران مسائلي جز شرايط آب و هوايي و كمبود زمين استاندارد 
و داور تهراني است.  ترديدي نيست كه كاهش تعداد مسابقات،  فشار فني 
بر تيم ها را هم كاهش مي دهد، اما بي ترديد چيزي از مشكلات ساختاري 
فوتبال پايه كم نمي كند. از سوي ديگر نمي توان معضل كمبود داور و مسئله 
قديمي زمين ها را ناديده گرفت، اما پرواضح است كه با كاهش هفته هاي 
ليگ نمي توان اين معضلات را حل و فصل كرد و برعكس بايد شاهد جلو 

افتادن آن )اتفاقات غيرفوتبالي( از هفته بيستم به پانزدهم بود!
ماجدي اگرچه به طور مستقيم اش��اره اي نمي كند، اما كمتر كسي است 
كه نداند وقتي بحث اتفاقات غيرفوتبالي پيش كشيده مي شود، داستان 
چيست، به خصوص اگر گفته شود با نظارت دقيق و كامل مشكلات پايه ها 
تا حد زيادي از بين مي رود و براي نظارت هرچه بيشتر اقداماتي هم براي 
نصب دوربين هاي محس��وس و نامحسوس انجام ش��ده است. بي ترديد 
نظارت و نصب دوربين ها نمي تواند تأثيري در مسئله كمبود زمين و داور 
و حتي وضعيت آب و هوايي استان به لحاظ آلودگي، گرما و سرما داشته 
باشد. پس وقتي روي مواردي اين چنيني تأكيد مي شود، داستان چيزي 
متفاوت از آنچه است كه رئيس هيئت فوتبال استان تهران به زبان مي آورد. 
مسئله اي كه بي ترديد با نظارت هرچه بيشتر و بهتر بر روند مسابقات است 

كه مي تواند تا حد زيادي حل و فصلش كرد، نه با كاهش تعداد آن!
در اصل بيش از كيفيت زمين، كيفيت نظارت بر عملكرد داوران، مربيان 
و تيم هاست كه مي تواند معضلات و مش��كلات غيرفوتبالي مسابقات را 
كاهش دهد. البته نمي توان منكر شد كه گاهی فشارها به قدري زياد است 
كه نهاد تصميم گيرنده با مشكل مواجه مي شود، اما حتي در اين صورت 
هم انتظار مي رود آقايان تصميم گيرنده شهامت و شجاعت روبه رو شدن 
با مسائل را داشته باش��ند و اگر تصميمي براي كنترل اوضاع مي گيرند، 
ماجرا را به ش��كلي ديگر انعكاس ندهند، آن هم وقتي كمتر كسي است 
كه به داستان هاي غيرفوتبالي در اين رشته واقف نباشد. به همين دليل 
شايد بهتر بود ماجدي و دوستانش كه تصميم بر كاهش مسابقات براي بالا 
بردن كيفيت نظارت گرفته اند، به جاي كوتاه كردن مسير چراغي به دست 
مي گرفتند تا مسير تاريك را بهتر رصد و بهتر بتوانند از سد موانع موجود 
در راه عبور كنند. البته جاي تقدير دارد كه رئيس هيئت فوتبال استان 
تهران حداقل منكر مسائل و مشكلات غيرفوتبالي نيست و سعي در گام 
برداشتن در مسير حل و فصل آن دارد، اما موفقيت در اين مسير نيازمند 
شفاف سازي و اخذ تصميماتي اس��ت كه ضمانت اجرايي داشته باشند و 
بي شك تعميم دادن مش��كلات به كمبود زمين و داوري و شرايط آب و 
هوايي بيشتر شبيه به تبرئه متخلفان می ماند تا گام برداشتن براي كوتاه 

كردن دست آنها از فوتبال جهت برچيدن بساط اتفاقات غيرفوتبالي!

شيوا نوروزي
      گزارش

امور مشتركين و توزيع 
روزنامه جوان 
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سازمان آگهي هاي  
روزنامه جوان

آگهى قانون تعيين تكليف اراضى وساختمانهاى فاقد سند رسمى شهرستان خرم آباد-سرى ( 609) جمعى

 شناسه آگهى:  1968771

نظر به دستور مواد 1 و 3 قانون تعيين تكليف وضعيت اراضى و ساختمان هاى فاقد سند رسمى ،املاك متقاضيانى كه در هيات موضوع ماده يك قانون مذكور 
مستقر در واحد ثبتى خرم آباد  مورد رسيدگى و تصرفات مالكانه و بلا معارض آنان محرز و راى لازم صادر گرديده جهت اطلاع عموم به شرح ذيل  در دو نوبت 
آگهى مى گردد. در صورتى كه هركس نسبت به صدور سند مالكيت بنام متقاضيان اعتراض داشته باشد مى تواند از تاريخ انتشار اولين آگهى به مدت دو ماه  
اعتراض خود را كتباً به اداره ثبت اسناد واملاك محل تسليم وپس از اخذ رسيد ظرف مدت يكماه از تاريخ تسليم اعتراض دادخواست خودرا به مراجع محترم 

قضايى تقديم وگواهى تقديم دادخواست را به اداره ثبت محل تحويل نمايد، در صورتى كه اعتراض در مهلت قانونى واصل نگردد يا معترض گواهى تقديم 
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